
Referat fra generalforsamling i Tersløse Byforening den 14. 
november 2022 

(Referat angivet med rød farve) 

 

Formanden bød velkommen 

 

Dagsorden og referat 

1) Valg af ordstyrer  
Kurt blev valgt. 
Indkaldelsen var varslet korrekt. Udskudt på grund af folketingsvalg. 
 

2) Valg af to stemmetællere 
René Søby og Ole Westh blev valgt. 
 

3) Formanden fremlægger årsberetning 
Formanden berettede fra året der er gået (beretningen er vedlagt referatet) 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 

4) Kassereren fremlægger regnskab og budget til godkendelse 
Regnskabet blev gennemgået og godkendt uden bemærkninger.  
Budgettet blev gennemgået og godkendt. 
Regnskab og budget er vedlagt referatet.  
 

5) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer (Jens Jørgen, Kurt og Lena er på valg. Jens 
Jørgen og Kurt ønsker genvalg. Lena ønsker ikke genvalg) 
Brian Olsen, Holbergsvej 81B valgt ind som bestyrelsesmedlem. 
Der var genvalg til Jens Jørgen og Kurt. Suppleant Jens Jørgen var tidligere 
indtrådt som ordinært medlem af bestyrelsen, da 
bestyrelsesmedlem Kasper Høgh ikke længere havde tid til hvervet. 
 

6) Valg af 2 suppleanter. Lill ønsker genvalg. 
Lill Svanhof og René Søby blev valgt. 
 

7) Indkomne forslag 
Anders har spurgt til restaurering af vejstenene med kæder imellem langs 
Tersløse gadekær. Det er dog kommunens ansvar. Det blev vedtaget at 
bestyrelsen retter henvendelse til kommunen igen. 
 



8) Kommende arrangementer 
Julearrangement hos Benny og Laila. Benny mener vi er for sent ude, hvis der 
tales om et lørdag/søndagsarrangement.  Forslag om at det i stedet blev en 
hverdags eftermiddag, eks. 16-18. 
Forslag om at flere melder sig til at arrangere diverse arrangementer, hjælpe 
med uddeling af materiale mm. Bestyrelsen og nogle få andre hidtil har stået 
for arrangementerne. Al arbejdet kan ikke ligge i bestyrelsen.  
Fremtidige forslag jf. punkt 7, skal læses op på generalforsamling, og der skal 
stemmes om det. 
Forslag om at der laves en kalender på hjemmesiden, og så kan man kontakte 
bestyrelsen (joachimlindhardt@gmail.com) og foreslå arrangementer man 
gerne selv vil stå for. Eks. initiativ til solnedsgangkaffe.  
Kirsten og Kurt vil gerne donere et borde/bænkesæt til placering på det grønne 
område bag Lil og Svantes ejendom. 
Forslag om picnic-banko.  
Forslag om juletræ m/lys på en ”tømmerflåde” i gadekæret. Benny og Joachim 
undersøger muligheden. Opfordring til at der i så fald laves et juletræs- 
tændingsarrangement. 

 

9) Eventuelt 
Opfordring til at kontakte vores naboer og fortælle om byforeningen. 
Opmærksomhed på at bestyrelsen også arbejder med påvirkning af 
kommunalbestyrelsen og derfor opfordring til at flere melder sig til 
hyggearrangementer så bestyrelsen har mere tid til andre ting. 
Opfordring til at skrive til kommunen og påpege at bumpene på hovedvejen 
ikke virker, de er for lave, og der er for langt mellem dem.  
 
 
 
 

 


